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Saksliste 
 
 

Sak nr. Sakstittel Arkivsak nr Gradering 

014/19 Grunnskolerapport 2018 16/1743  
 

015/19 Forvaltningsrevisjon - avvikshåndtering og 
internkontroll 

18/1461  
 

016/19 Kontrollutvalgets årsmelding for 2018 15/555  
 

017/19 Meldal kommunes regnskap og årsberetning for 
2018 

19/676  
 

018/19 Fritak for eiendomsskatt etter 
eiendomsskattelovens § 7 

16/744  
 

019/19 Reguleringsplan for Kalvhåggåmoen boligfelt - 
Sluttbehandling 

18/1948  
 

020/19 Refererte skriv 19/834  
 

 
 

Grunngitt spørsmål – Tema: Høring – NVEs forslag til en nasjonal ramme for vindkraft på 

land. Jmfr. høringsbrev av 1. april 2019 fra Olje- og energidepartementet. 

 

 

Møtet startet med orientering om digitalisering i grunnskolen v/kommunalsjef Oppvekst og 

kultur Gro Magnhild Brønstad. 
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014/19: Grunnskolerapport 2018 

 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 014/19 Vedtak: 
Med grunnlag i den vedlagte grunnskolerapporten for skoleåret 2018, settes det fokus på 
følgende utviklingsområder i grunnskolen: 
 

· Videreutvikle arbeidet med skolebasert kompetanseutvikling, og gjennom det 
ivareta arbeidet med 

· Fagfornyelsen 
· Digitalisering 

· Prioritere videreutdanning i norsk og engelsk for å møte nasjonale krav om 
kompetanse på fagområdene. 

· Skolen skal fortsatt vektlegge tidlig innsats og prioritere ressurser på 1.-4. trinn. 
· Jobbe aktivt i arbeidet med kommunesammenslåing for å sikre en best mulig 

skole i Meldal og Orkland. 
 

 
Behandling: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur 10.04.2019: 
 
HOK- 010/19 Vedtak: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 
Med grunnlag i den vedlagte grunnskolerapporten for skoleåret 2018, settes det fokus på 
følgende utviklingsområder i grunnskolen: 

· Videreutvikle arbeidet med skolebasert kompetanseutvikling, og gjennom det 
ivareta arbeidet med 

· Fagfornyelsen 
· Digitalisering 

· Prioritere videreutdanning i norsk og engelsk for å møte nasjonale krav om 
kompetanse på fagområdene. 

· Skolen skal fortsatt vektlegge tidlig innsats og prioritere ressurser på 1.-4. trinn. 
· Jobbe aktivt i arbeidet med kommunesammenslåing for å sikre en best mulig 

skole i Meldal og Orkland. 
 

 
 

·  
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015/19: Forvaltningsrevisjon - avvikshåndtering og internkontroll 
 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 015/19 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret ber rådmannen sørge for regelmessig gjennomgang om melding 
og oppfølging av avvik, samt system for avviksbehandling, med ansatte i 
kommunen. 

2. Kommunestyret ber rådmannen sørge for at kommunens ansatte er innforstått 
med at melding av avvik ikke har konsekvenser for melder eller den som 
forårsaker avviket etter internkontrollforskriften og kommunelovens 
bestemmelser. 

3. Kommunestyret ber rådmannen sørge for at KF avviksbehandling er tilgjengelig 
for alle ansatte. 

4. Kommunestyret ber rådmannen utarbeide en oversikt over avvik på et 
overordnet nivå som legges frem til kommunestyret en gang i året. 

5. Kommunestyret ber rådmannen orientere kontrollutvalget om status og 
oppfølging av rapporten i løpet av høsten 2019. 

6. Kommunestyret ber rådmannen oversende kopi av rapporten til Fellesnemnda i 
Orkland kommune. 

7. Kommunestyret tar for øvrig rapporten til orientering. 

 
 

 
Behandling: 
Forvaltningsrevisor Arve Gausen hadde en kort gjennomgang av rapporten. 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret ber rådmannen sørge for regelmessig gjennomgang om melding 
og oppfølging av avvik, samt system for avviksbehandling, med ansatte i 
kommunen. 

2. Kommunestyret ber rådmannen sørge for at kommunens ansatte er innforstått 
med at melding av avvik ikke har konsekvenser for melder eller den som 
forårsaker avviket etter internkontrollforskriften og kommunelovens 
bestemmelser. 

3. Kommunestyret ber rådmannen sørge for at KF avviksbehandling er tilgjengelig 
for alle ansatte. 

4. Kommunestyret ber rådmannen utarbeide en oversikt over avvik på et 
overordnet nivå som legges frem til kommunestyret en gang i året. 

5. Kommunestyret ber rådmannen orientere kontrollutvalget om status og 
oppfølging av rapporten i løpet av høsten 2019. 

6. Kommunestyret ber rådmannen oversende kopi av rapporten til Fellesnemnda i 
Orkland kommune. 
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7. Kommunestyret tar for øvrig rapporten til orientering. 

 
 

 
 

016/19: Kontrollutvalgets årsmelding for 2018 

 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 016/19 Vedtak: 
Kommunestyret tar Kontrollutvalgets årsmelding for 2018 til orientering. 
 

 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar Kontrollutvalgets årsmelding for 2018 til orientering. 
 

 
 

017/19: Meldal kommunes regnskap og årsberetning for 2018 

 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 017/19 Vedtak: 
1. Det framlagte regnskapet for 2018 fastsettes som Meldal kommunes regnskap for 2018. 
 
2. Den framlagte årsberetning for 2018 fastsettes som Meldal kommunes årsberetning for 
2018.  
 
3. Det regnskapsmessige mindreforbruket i driftsregnskapet for 2018 på kr 7 106 600,03 
avsettes disposisjonsfond for anskaffelse av inventar og utstyr til nytt helsetun 
 

 
Behandling: 
Uttalelse i forbindelse med regnskap og årsberetning fra leder av Ungdomsrådet Knut Håkon 
Fritzon. 
 
Forslag fra Frp om bruk av mindreforbruket på kr. 7 106 600.03. Det foreslås å sette av  
kr. 1 000 000,- til fond for infrastruktur. 
Restbeløpet på kr. 6 106 600,03 avsettes disposisjonsfond. 
 
Forslag fra Senterpartiet: 
Nytt punkt 3. 
Av det regnskapsmessige mindreforbruket i driftsregnskapet for 2018 på kr. 7 106 600,03 
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avsettes kr. 100 000 til løypekjøring for vinteren 2019/2020 og kr. 7 006 600,03 avsettes 
disposisjonsfond for anskaffelse av inventar og utstyr til nytt helsetun. 
 

Eystein Steigen som er leder av Løkken I.F. og Ola Bjørkøy som er leder av I.L. Nor fratrådte 
som inhabil i forhold til Senterpartiets forslag punkt 3. 
 
 
Først ble forslag til vedtak punktene 1 og 2 tatt til votering. 

Pkt. 1 - Formannskapets forslag enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2 - Formannskapets forslag enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over forslagets vedtak punkt 3.  

Først ble det votert over FRPs forslag. Forslaget fikk 1 stemme og falt. 
Deretter ble det votert over Senterparteiets forslag. Forslaget fikk 4 stemmer og falt. 
Til slutt ble det votert over Formannskapets forslag. Forslaget ble vedtatt mot 1 stemme. 

 
 

Formannskapet 15.05.2019: 
 
FS- 019/19 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
1. Det framlagte regnskapet for 2018 fastsettes som Meldal kommunes regnskap for 2018. 
 
2. Den framlagte årsberetning for 2018 fastsettes som Meldal kommunes årsberetning for 
2018.  
 
3. Det regnskapsmessige mindreforbruket i driftsregnskapet for 2018 på kr 7 106 600,03 
avsettes disposisjonsfond for anskaffelse av inventar og utstyr til nytt helsetun 
 

 
 

 

018/19: Fritak for eiendomsskatt etter eiendomsskattelovens § 7 

 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 018/19 Vedtak: 
For eiendomsskatteåret 2019, videreføres følgende helt eller delvis fritak fra 
eiendomsskatten i Meldal kommune: 
 

g.163/1 Garberg Gård, fritatt etter § 7b 

g.76/b1 Opplysningsvesenets fond/Meldal prestegård, fritatt etter § 7b 

g.139/b49 Meldal Røde Kors Hjelpekorps/beredskapshytte, fritatt etter § 7a 

g.42/b10 Stiftelsen Storbuan/Storbuan Gård, delvis fritatt etter § 7a, nedsatt 
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1/3, skatt avrundet til 4 000 

g.28/b87 Stiftelsen Orkla Gjestebolig/Orkla Gjestebolig, delvis fritatt etter § 
7a, nedsatt 1/3, skatt avrundet til 14 000 

g.35/b1/f4 Urvatnets venner, fritatt etter § 7a 

 
 

 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble vedtatt mot en stemme. 

 

Formannskapet 15.05.2019: 
 
FS- 020/19 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
For eiendomsskatteåret 2019, videreføres følgende helt eller delvis fritak fra 
eiendomsskatten i Meldal kommune: 
 

g.163/1 Garberg Gård, fritatt etter § 7b 

g.76/b1 Opplysningsvesenets fond/Meldal prestegård, fritatt etter § 7b 

g.139/b49 Meldal Røde Kors Hjelpekorps/beredskapshytte, fritatt etter § 7a 

g.42/b10 Stiftelsen Storbuan/Storbuan Gård, delvis fritatt etter § 7a, nedsatt 
1/3, skatt avrundet til 4 000 

g.28/b87 Stiftelsen Orkla Gjestebolig/Orkla Gjestebolig, delvis fritatt etter § 
7a, nedsatt 1/3, skatt avrundet til 14 000 

g.35/b1/f4 Urvatnets venner, fritatt etter § 7a 

 
 

 
 

 

019/19: Reguleringsplan for Kalvhåggåmoen boligfelt - Sluttbehandling 

 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 019/19 Vedtak: 
I medhold av plan- og bygningslovens § 12-12 vedtar Meldal kommune «Reguleringsplan 
for Kalvhåggåmoen boligfelt», PlanID 20180003. Planen vedtas med følgende 
endringer i forhold til planforslag lagt ut til offentlig ettersyn i perioden 18.03.2019 – 
29.04.2019: 

· Nytt punkt i bestemmelsene:  
· § 3.3          Håndtering av matjord 

Der dyrka mark omdisponeres til vegareal og kollektivholdeplass må 
matjordlaget fjernes og brukes til jordbruksformål i nærområdet. Jord som skal 
flyttes må være fri for smittsomme sykdommer og uønska arter. 

· Tillegg til bestemmelsene § 5.1 Atkomstveg V2010_1: 
· Eksisterende veg skal fortsatt brukes som driftsveg for landbruksformål. 
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Behandling: 
Hovedutvalg for Landbruk og tekniske tjenester sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Hovedutvalg for Landbruk og tekniske tjenester 22.05.2019: 
 
LT- 031/19 Vedtak: 
Hovedutvalg LT sitt forslag til vedtak: 
I medhold av plan- og bygningslovens § 12-12 vedtar Meldal kommune «Reguleringsplan 
for Kalvhåggåmoen boligfelt», PlanID 20180003. Planen vedtas med følgende 
endringer i forhold til planforslag lagt ut til offentlig ettersyn i perioden 18.03.2019 – 
29.04.2019: 

· Nytt punkt i bestemmelsene:  
· § 3.3          Håndtering av matjord 

Der dyrka mark omdisponeres til vegareal og kollektivholdeplass må 
matjordlaget fjernes og brukes til jordbruksformål i nærområdet. Jord som skal 
flyttes må være fri for smittsomme sykdommer og uønska arter. 

· Tillegg til bestemmelsene § 5.1 Atkomstveg V2010_1: 
· Eksisterende veg skal fortsatt brukes som driftsveg for 

landbruksformål. 
 
 

 
 

·  
 

020/19: Refererte skriv 

 

Kommunestyret 29.05.2019: 
 
KS- 020/19 Vedtak: 
Referte skriv tatt til orientering 

 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble tatt til orientering. 

 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Refererte skriv tas til orientering 
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Etter de ordinære vedtakssakene ble det tatt til behandling ett grunngitt spørsmål til 

ordføreren fra Stig Kalstad vedr. NVEs forslag til en nasjonal ramme for vindkraft på land. 

Spørsmålet ble utsendt sammen med saksdokumentene. 

 
 
 
 

Grunngitt spørsmål til kommunestyret 29.05.19 

 
Tema: Høring – NVEs forslag til en nasjonal ramme for vindkraft 

på land. 
Jmfr høringsbrev av 1.april 2019 fra Olje- og 

energidepartementet. 
(Alle kommuner er høringsinstanser) 

 

Viser til teksten i høringsbrevet: 
«I NVEs forslag er det pekt ut 13 områder som direktoratet mener er de 

mest egnede for vindkraft på land i Norge. Også innenfor de utpekte 
områdene vil det være områder som ikke egner seg for vindkraft på grunn 

av konflikt med viktige interesser, eller som følge av mindre gode 
vindressurser. NVE har lagt vekt på unngå konflikter med viktige 

naturområder, og tatt betydelige hensyn til aktuelle tema, for eksempel 

friluftsliv, støy, fugle- og dyreliv, kulturminner og reindrift.» 
 

Bakgrunn:  
Kommuner, fylkeskommuner og interesseorganisasjoner fikk i 2018(frist sept 2018) 
mulighet til å komme med faglige innspill om viktige regionale interesser i 
analyseområdene. U.t. kan ikke se at Meldal kommune benyttet seg av denne 

anledningen. 
 

 

Som mange nå er kjent med er store deler av Meldal kommune øst for 

fv700/701 innenfor et av de områdene som direktoratet mener er egnet 

for vindkraft på land. 

U.t. anser det som en selvfølge at Meldal kommune sender inn en 

uttalelse siden store deler av vår kommune er berørt i forslaget. I tillegg 

er det er en økende bekymring blant innbyggerne for hva en 

vindmølleutbygging i vår kommune kan få av konsekvenser. 
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Kan ordfører redegjøre for om det er planlagt et arbeid med å utarbeide et 

høringssvar som blir politisk behandlet og sendt inn til departementet 

innen fristen? 

Og kan ordfører si noe om strategien for en eventuell utarbeidelse av et 

høringssvar? Tenker da bla. på innbyggerinvolvering. 

 

 

Stig Kalstad 

Kommunestyrerepresent Senterpartiet 

 
 
 
 
 
 

Ordførerens svar på grunngitt spørsmål 

 

NVEs forslag til en nasjonal ramme for 
vindkraft på land 
 
Ordføreren takker for et svært relevant og betimelig spørsmål fra representanten Stig 
Kalstad. Her vises det til at forslaget fra NVE er sendt på høring. Høringsfristen er satt til 
01.10.19.  
 
Kan ordføreren redegjøre for om det er planlagt et arbeid med å utarbeide et høringssvar 
som blir politisk behandlet og sendt inn til departementet innen fristen? 
 
Ordføreren vil sørge for at denne saken blir lagt fram for politisk behandling. Det har vært 
drøftet om orklandskommunene skal sende felles høringssvar etter vedtak i Fellesnemnda, 
eller om kommunene skal uttale seg hver for seg etter behandling i hvert kommunestyre. 
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Her har ordføreren kommet til at begge deler bør være mulig. Vi har tidligere i 
orklandsprosessen vært enige om at vi i størst mulig grad bør uttale oss som Orkland, da det 
er noe av formålet med sammenslåingen at vi har større tyngde som en enhet enn som fire 
mindre kommuner. Samtidig er ordføreren opptatt av at de enkelte kommunestyrene slett 
ikke er «avskiltet» ennå – alle kommunestyrerepresentantene er valgt for å gjøre en jobb 
som folkevalgte ut denne perioden. Det er derfor viktig å også legge til rette for at 
kommunestyrene er relevante og aktive demokratiske arenaer inntil nytt kommunestyre for 
Orkland er valgt.  
 
Ordføreren ser derfor for seg at Fellesnemnda får seg forelagt sak for å avgi høringssvar og 
at Meldal kommunestyre deretter også behandler saken – enten ved å slutte seg til 
Fellesnemndas høringssvar eller avgi egen uttalelse.  
 
Og kan ordfører si noe om strategien for en eventuell utarbeidelse av et høringssvar? Tenker 
da bl.a på innbyggerinvolvering.  
 
Ordføreren viser til redegjørelsen over. Når det gjelder innbyggerinvolvering ser ikke 
ordfører for seg noen prosess på dette for utarbeidelse av høringssvar. En eventuell 
vindkraftutbygging i Meldal/Orkland forutsetter en ordentlig planprosess, og det er i slike 
prosesser innbyggermedvirkning kommer inn, for å avgjøre om det skal åpnes for slik 
utbygging lokalt eller ikke. Meldal kommunes arealdel i kommuneplanen ble vedtatt for 
mindre enn et år siden. I den prosessen var det ingen innspill for å åpne for 
vindkraftutbygging, hverken politisk eller gjennom innbyggerinvolveringen.  
 
Kommunestyret i Meldal er bredt sammensatt av politiske partier og folkevalgte som jeg 
forutsetter at lytter til både innbyggere og bestemte interesser i ulike saker som er til politisk 
behandling. Behandling av høringssvar behandles som en ordinær politisk sak, med helt 
ordinære politiske prosesser. Når det gjelder vindkraft vil det etter ordførerens syn først 
være når det er kommet konkret forslag om å åpne for dette, enten fra politisk hold eller fra 
utbyggere/grunneiere/innbyggere, at en utløser behov for innbyggerinvolvering. Både fordi 
dette avviker fra dagens arealplaner og krever omfattende prosess med reguleringsplan, og 
fordi det vil oppfattes som ny politikk med store samfunnsmessige interessemotsetninger.  
 
Dersom Orkland/Meldal avgir høringsuttalelse som er positiv til vindkraftutbygging i vår 
kommune, vil det være et slikt politisk initiativ som utløser behov for innbyggermedvirkning i 
de videre politiske avklaringene. Innbyggerne i Meldal skal være trygge på at de skal få 
medvirke i de politiske prosessene som eventuelt leder fram til andre planer/vedtak enn de 
arealplaner som i dag gjelder.  
 
Ordføreren håper disse svarene er oppklarende.  
 
 
Meldal, 28.05.19 
 
Are Hilstad   

 
 


